
 
 
 
 
 

 

Protokoll Styrelsemöte nr. 7  2024-01-18 

Plats: Teams 

Närvarande: 
Karin Gustafsson, ordförande 
Klas Qvarnström, kassör 
Peter Lindström, ledamot 
Hanna Styrbjörn, ledamot 
Louise Ferm, ledamot 
Lars Hermansson, ledamot 
Agnes Claesson, ledamot 
Louise Hammerin, adjungerad 
 
 

§ 

76 Mötet öppnas 

77 Val av justerare: Peter Lindström  

78 Godkännande av dagordning 

79 Föregående mötesprotokoll läggs till handlingarna  

80 Rapporter 

-        RO  
Arbetet med ny kandidat som riksordförande pågår. RO har inbokat fysiskt möte i 
Stockholm i början av februari.  
-        Kontor  
Stort arbete med de alpina utbildningarna under december och januari. Arbetet med 
verksamhetsberättelse för 2023 pågår. Inbjudan till digital grenledarträff finns på 
webben. Region Kalmar och Örebro har bjudit in till dialogmöten angående de 
ekonomiska bidrag de ger. Avslag på ESF-ansökan i samverkan med 
Studiefrämjandet. Kommunen i Vetlanda är intresserade av att starta Häng med oss 
verksamhet.  
- Utbildningar  
Prognos antal utbildade 2023: 150 ledare, 75 realgymnasieelever.  
Vecka 2 deltog 100 personer i Lindvallen på alpin utbildning 1 och 2. 
Utbildningstillfällen för real sker vecka 5, 7.8, 11, 12, 15.  
Alpin utbildning 1 och 2, samt snowboard utbildning 1 erbjuds v. 11 i Idre.   
-        Ekonomi 
Ekonomisk prognos för 2023 med jämförelse mot budget presenteras. Balansrapport 
och resultatrapport skickas till styrelsen via mail. Regionen ska dubbelkolla vad som 
gäller angående arbetsgivaravgifter för utbildningsledare, både vid utbildning av 
ideella ledare och vid utbildning av personal från skola/kommun. Styrelsen önskar 
fortlöpande rapporter på hur mycket arbetstid som kontoret lägger på Realgymnasiet.   
-     Isabergsstiftelsen  
Lars rapporterar om läget i Isaberg. Rekordsäsong. Nytt för i år att 
liftkortsförsäljningen stänger vid 2 000 sålda liftkort/dag. 
-     Activate  
Sista mötet för projektgruppen genomfört i veckan och styrgruppen har ett sista möte 



 
 
 
 
 

inplanerat i kommande vecka. All verksamhet inom ramen för projektet är avslutad. 
 
 

81 Remiss förslag på justering av Strategi 2030 och förslag till Övergripande treårig 
verksamhetsplan 2025 - 2027 
Styrelsen går igenom regionens ansvar och roller i verksamhetsplanen 2025-2027. 
Kommentarer på dokumenten kan skickas med representanterna till planeringskonferensen 
den 28/1. Kontoret skickar ut dokumenten på nytt till styrelsen som kan ange kortare 
kommentarer i Messenger och längre kommentarer via mail. Deadline för remissvar 1/2.  

82 Motion digitalisering (region Mitt) 
Styrelsen diskuterar motionen. Motionen är inskickad till riksorganisationen och kommer att 
skickas ut som stämmohandling, då det finns möjlighet att kommentera på motionen.  

83 Utbildningsledare para/alpint och Skogsmulle och skogens värld  
Styrelsen beslutar att godkänna Sven-Erik Lindgren som utbildningsledare för 
paraskidåkning/funktionellskidåkning i region Östs alpina utbildningsteam.  
Styrelsen beslutar att godkänna Sofia Runn och Åsa Lindblom som blivande 
utbildningsledare för Skogsmulle och skogens värld i region Öst utbildningsteam.  

84 Utbildningsledarträff 
Styrelsen beslutar att hålla utbildningsledarträff i Isaberg. Helgen v. 39 alternativt helgen v. 
40, kontoret ser över möjligheter med Isaberg. Region Mitts utbildningsledare är välkomna 
att delta på träffen.    

85 Skogshjältarna   
Louise F har fortsatt dialog kring uppstart av Skogshjältarna i Motala kommun. Dialog finns 
med RF-SISU Östergötland kring Skogshjältarna i Navesta. En utbildning kommer att 
erbjudas i Jönköpings län där skolorna själva får bekosta sitt deltagande.  

86 Budgetarbete 2024     
Förslag på reviderad budget presenteras. Budgeten behöver justeras, resultatposten i 
budgeten diskuteras och en ökning av den föreslås. Styrelsen har en dialog kring att föreslå 
att ändamålsbestämma överskottet från 2023 till ledarutbildningsbidrag och ledarsatsning 
2024.   

Styrelsen beslutar att godkänna följande utbildningsteams budgetäskanden, i sin helhet: 
Skogsmulle och skogensvärld/Vildmarksäventyr, Skogsmulle i förskolan, Låglandsvandring, 
Kajak/Kanadensare. Utbildningsteam Långfärdsskridskor får en godkänd budget på 11 000 
kr för utbildning och fortbildning. Utbildningsteam Mountainbike får en godkänd budget på 
25 000 kr för fortbildning och inköp av lös takduk med tryck till tält. Utbildningsteam alpint får 
en godkänd budget på 200 000 kr för fortbildning, rekrytering, teamträff, paraskidåkning, 
utbildning och certifiering i lokalavdelningar. Styrelsen är öppen för en dialog kring 
profilkläder där utbildningsledare alpint köper in kläder själva med ett eventuellt bidrag från 
regionen. Styrelsen prioriterar budgetäskandet för utbildningsteam kajak/kanadensare under 
2024 med fokus på utbildning och fortbildning.  

Styrelsen beslutar att utbildningsteamen får omfördela 10 % mellan posterna i sina godkända 
teambudgetar.  

87 Riksstämman 
Punkten bordläggs till kommande möte. 

88 Planeringskonferens 
Regionen har 9 ombudsplatser som är fyllda. 



 
 
 
 
 
89 Övrigt 
Inga sådana punkter. 

90 Mötet avslutas 

Ordförande tackar och avslutar mötet.  

 

Justeras                                 Justeras  Vid protokollet                       

Peter Lindström   Karin Gustafsson Louise Hammerin  
Justerare  Mötesordförande  Mötessekreterare 

 


